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З А П И С Н И К 
 

 21. сjеднице Дома народа Парламентарне скупштине Босне и 
Херцеговине одржане 31.07. 2000. године 

 
 
Сjедница jе почела у 12,10 часова. 
Сjедницом jе предсjедавао Драго Љубичић, предсjедаваjући Дома 
народа Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине. 
На сjедници Дома било jе 13 делегата.  
Своj изостанак оправдали су Момир Малић и Момир Тошић.  
На сjедници су били и: Амбасадор Диетер Wолтман; Мирсад 
Куртовић, министар за вањску трговину и економске односе; 
Милован Благоjевић, замjеник министра за европске интеграциjе; 
Касим Трнка, Никола Шпирић, Ибрахим Ђедовић и Сеjфудин Токић 
у име предлагаћа закона. 
 
Након што jе утврдио да има кворум, предсjедаваjући jе предложио 
сљедећи 
 
 

ДНЕВНИ РЕД 
 
 
1. Усваjање записника 19. и 20. сjеднице Дома народа 
2. Предлог закона о попуњавању упражњеног мjеста члана 

Предсjедништва – предлагач Предсjедништво БиХ; 
3. Предлог закона о финансирању политичких странака у БиХ - 

предлагачи посланици Никола Шпирић и Ибрахим Ђедовић; 
4. Нацрт закона о слободи информисања у БиХ – предлагачи 

посланици Сеjфудин Токић и Иво Лозанчић 
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5. Давање сагласности за ратификовање Споразума између БиХ и 
Народне Републике Кине о трговини и економскоj сарадњи  и 

6. Одговори на делегатска питања, делегатска питања и инициjативе 
 
У расправи о дневном реду учествовао jе Мугдим Херцег 
предлажући да се Предлог закона о попуњавању упражњеног мjеста 
члана Предсjедништва изостави из дневног реда. 
С обзиром на то да предлог Мугдим Херцега ниjе прихваћен jер су 
четири делегата гласала за, осам jе било против а jедан уздржан, 
гласало се о дневном реду коjи jе jедногласно усвоjен. 
 
АД. 1. Усваjање записника 19. и 20.  сjеднице Дома народа 
 
У расправи о записницима 19. и 20. сjеднице нико ниjе учествовао. 
Записници 19. и 20. сjеднице усвоjени су jедногласно. 
 
АД. 2.  Предлог закона о попуњавању упражњеног мjеста члана 
Предсjедништва – предлагач Предсjедништво БиХ 
 
У расправи о овоj тачки дневног реда учествовали су: Диетер 
Wолтман, Ристић Ристан, Винко Зорић, Изет жигић, Касим Трнка и 
Авдо Чампара. 
 
Делегати Изет Жигић и Мугдим Херцег су предложили да се 
гласање о Предлогу закона одгоди за jедну од наредних сjедница 
Дома народа. Оваj предлог jе одбиjен с обзиром да су за њега 
гласала три делегата, девет jе било против а jедан уздржан. 
 
Предлог закона о попуњавању упражњеног мjеста члана 
Предсjедништва jе усвоjен у истовjетном тексту као на 
Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ са 10 гласова 
за, два гласа против и jедним уздржаним гласом. 
 
АД. 3. Предлог закона о финансирању политичких странака у 
БиХ -  предлагачи посланици Никола Шпирић и Ибрахим 
Ђедовић 
 
У расправи о овоj тачки дневног реда учествовали су: Никола 
Шпирић и Ђоко Паjић. 
 
 
Након расправе гласало се о предлогу закона. 
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Предлог закона о финансирању политичких странака у БиХ jе, са 12 
гласова за и jедним гласом против, усвоjен у истовjетном тексту као 
на Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ. 
 
АД. 4.  Нацрт закона о слободи информисања у БиХ – 
предлагачи посланици Сеjфудин Токић и Иво Лозанчић 
 
У расправи о овоj тачки дневног реда учествовао jе Сеjфудин Токић. 
 
Након излагања Сеjфудина Токића jедногласно jе усвоjен сљедећи 
закључак: Усваjа се Нацрт закона о слободи информисања у БиХ. 
Нацрт закона може послужити као основа за израду предлога закона, 
уз обавезу предлагача да приликом израде Предлога закона узме у 
обзир примjедбе и сугестиjе изнесене у расправи.  
 
АД. 5. Давање сагласности за ратификовање Споразума између 
БиХ и Народне Републике Кине о трговини и економскоj 
сарадњи 
 
У расправи о овоj тачки дневног реда ниjе нико учествовао. 
 
Jедногласно jе дата  сагласност  за ратификовање Споразума између 
БиХ и Народне Републике Кине о трговини и економскоj сарадњи 
.  
АД. 6. Одговори на делегатска питања, делегатска питања и     
инициjативе 
 
Делегат Винко Зорић ниjе задовољан одговором на питање 
постављено на 19. сjедници, те тражи да му се поново одговори на 
питање: Ко су чланови Комисиjе за вањска питања Парламента БиХ? 
Винко Зорић тражи одговор с обзиром да jе из писма Здравка Томца 
видљиво да jе Парламентарна делегациjа БиХ, а то значи 
представници оба дома Парламентарне скупштине БиХ требало да 
оду у посjету Сабору Републике Хрватске. 
 
Делегат Владимир Шољић ниjе задовољан одговором на захтjев коjи 
jе поставио на 10. сjедници, а коjи гласи: Да се захтjева од Виjећа 
министара да достави Дому народа точан списак страних држављана 
коjи су постали држављани БиХ од почетка 1992. до новембра 1999. 
Владимир Шољић ражи да му се да потпун одговор с обзиром на то 
да лица коjа су добила држављанство БиХ имаjу имена и презимена. 
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Делегат Владимир Шољић jе поставио питање Министарству за 
људска права и избjеглице: Због чега се, по општинама, не направи 
преглед каква jе била национална структура становништва у БиХ 
1991. а каква jе 1999. године и зашто се таj преглед не достави 
Парламентарноj скупштини БиХ?  
Делегат Владимир Шољић jе дао и инициjативу да се одржи 
заjеднички састанак колегиjа оба дома Парламентарне скупштине 
БиХ са свим члановима Виjећа министара, како би се до краjа 
мандата овог сазива Парламентарне скупштине БиХ, учинио 
максимум напора у погледу доношења закона.  
 
Владимир Шољић jе нагласио да у Дому народа ниjе чекао нити 
jедан материjал, него jе одмах уврштаван у дневни ред. Истовремено 
jе  предложио да се о овоj инициjативи обавjести и кацелариjа ОХР. 
 
Делегат Ђоко Паjић jе тражио да му ОХР и Привремена изборна 
комисиjа да одговор на сљедеће питање: Чиме су се ОХР и 
Привремена изборна комисиjа руководили када су двjема странкама 
из Републике Српске, а међу њима и Српскоj радикалноj странци, 
забранили излазак на изборе? 
 
Делегат Авдо Чампара jе дао инициjативу да се сугерише 
Парламенту Федерациjе БиХ и Народноj скупштини Републике 
Српске да њихове уставне комисиjе ужурбано раде на усаглашавању 
ентитетских устава са Уставом БиХ, а у вези са одлуком Уставног 
суда БиХ у погледу конститутивности народа. 
 
Делегат Мугдим Херцег jе дао двиjе инициjативе: 
1. да Министарство вањских послова БиХ покрене процедуру за 

закључивање билатералног уговора са Шведском у погледу 
међусобног признавања пензионог стажа за грађане БиХ и 
Шведске; 

2. да Колегиj Дома народа, у складу са усвоjеним Пословником 
дефинише нову структуру и састав комисиjа Дома народа, да се 
на jедноj од сљедечих сjедница верификуjе мандат члановима 
комисиjа, те да Дома народа настави даљи рад у складу са 
одредбама усвоjеног Пословника. 

 
Делегат Изет Жигић поставио jе сљедеће питање Виjећу министара 
БиХ:  
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Да ли се Виjеће министа састаjало и да ли су се ресорна 
министарства укључила у рjешавање актуелног проблема, везано за 
догађаj у Jањи? 
 
Предсjедаваjући Драго Љубичић jе затражио да се делегатима 
доставе закључци са заjедничке сjеднице колегиjа оба дома 
Парламентарне скупштине БиХ како би били упознати са договором 
у погледу усаглашавања ставова око састава делегациjа коjе 
представљаjу Парламентарну скупштину БиХ. 
 
Сjедница jе завршена у 14.50 часова. 
Магнетофонски снимак чини саставни дио Записника. 
 
 
 
                                                            ПРЕДСJЕДАВАJУЋИ 
                                                                 ДОМА НАРОДА 
                                                              Драго Љубичић с.р.     
 


